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J E G Y Z � K Ö N Y V 

 
 
 
 

Készült: 2011. június 28. napján, Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatal tanácskozó 
termében. 

 
Tárgy:     Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület rendes ülése. 
 
Az ülést vezeti:    Nagy Imre polgármester 
 
 

Jelen vannak 
 

Szavazati joggal:   Nagy Imre polgármester 
Bencs Gábor képvisel� 
Gazda Lajos képvisel� 
Lakatos Jen� képvisel� 
Ráduly József  képvisel� 
Seb�k Lajos képvisel� 
Dr. Varga Eszter képvisel� 

 
(Kezdéskor 7 f�, ülés végén 7 f�.) Jelenléti ív mellékleve. 

 
 

Tanácskozási joggal az ülésen részt vett:  Likai-Tóth Adél  jegyz� .  
 
Meghívott: Urbán József MESZ vezet�, Rusz László ÁMK vezet�, Dr. Kerekes Ferenc 
háziorvos, Dr. Tóth Olga háziorvos, Dr. Spak Miklós háziorvos, Gazdigné Szabó Beáta 
véd�n�, Molnár Zoltán egységvezet�, Kiss László ügyvezet� igazgató, Rózsa Anett adóügyi 
el�adó,  Heged�s Zoltánné f�munkatárs.  
 
Nagy Imre polgármester köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 f�s 
képvisel�-testületb�l 7 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�ket.  
Ismerteti a napirendi pontokat, javasolja annak elfogadását. Javasolja az 5. napirendi pont 
elnapolását a szeptemberben tartandó ülésre.  
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A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
122/2011.(VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Napirend pontok elfogadásáról, jegyz�könyv hitelesít�k személyér�l 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg:  
1. Sajóbábony egészségügyi és véd�n�i szolgálat helyzetér�l tájékoztató. 
 El�adó: háziorvosok, fogorvos, véd�n�k 
2. Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés között tett 

intézkedésekr�l 
 El�adó: polgármester 
3. Indítványok, bejelentések. 
4. Oktatási intézmények 2011/2012. tanévre vonatkozó munkatervének (program) 

ismertetése, jóváhagyása 
 El�adó: ÁMK igazgató 
5.  Tájékoztató a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l. 
   (Ipar�zési adó, építményadó, kommunális adó, gépjárm� adó, talajterhelési díj) 
     El�adó: jegyz� 
6.  Önkormányzat szerz�déseinek felülvizsgálata 
 El�adó: polgármester  
7.  Zárt ülésen: személyi és államigazgatási ügyek, fellebbezések. 
     -  szociális kérelmek elbírálása 
        El�adó: szociális f�munkatárs 

 
Helyi építési szabályzat felülvizsgálatát a képvisel�-testület a 2011. szeptemberi 
ülésén tárgyalja meg.  
 
Jegyz�könyv hitelesít�k: Dr. Varga Eszter és Gazda Lajos képvisel�k. 
 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal  
 

 
Nagy Imre polgármester  a napirendi pontok tárgyalásának megkezdése el�tt felkéri Likai-
Tóth Adél jegyz�t az eskü letételére.  
 
Likai-Tóth Adél jegyz� az esküt letette, esküokmány a jegyz�könyvhöz csatolva.  
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1. napirendi pont: Sajóbábony egészségügyi és véd�n�i szolgálat helyzetér�l 
                                   tájékoztató. 
 
 
Dr. Tóth Olga háziorvos elmondja, hogy a finanszírozásuk évek óta nem változik, nincs 
pénz fejlesztésre. Sajóbábony egészségügyi helyzete megnyugtató, orvos mindig elérhet� a 
településen. Szükség van a megel�z� vizsgálatokra, hiszen a lakosság romló anyagi helyzete 
miatt az egészségük is veszélyeztetett.  
 
Dr. Kerekes Ferenc háziorvos szerint Sajóbábony a környez� településekhez képest jó 
helyzetben van az egészségügyi ellátás tekintetében. Azonban egyre több beteg nem tudja 
kiváltani a gyógyszereit. 
 
Gazda Lajos képvisel� köszöni az egészségügyben dolgozók lelkiismeretes munkáját. 
Szerinte meg kell találni azt a lehet�séget, melyben az önkormányzat még jobban tudja 
segíteni a munkájukat. 
 
Seb�k Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy a házi betegápolás (segítségnyújtás) beindítását 
jónak tartanák-e a háziorvosok. Sok id�s embernek szüksége lenne rá. 
 
Ráduly József képvisel� érdekl�dik milyen lehet�séget látnak a háziorvosok pótlására. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság azon dolgozik, hogy 
létrehozzon egy pénzügyi keretet azon rászorulók részére akik nem tudják kiváltatni a 
gyógyszereiket.  
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy tervezi a képvisel�-testület a háziorvosokkal kötött 
szerz�dések felülvizsgálatát. 
 
Dr. Kerekes Ferenc háziorvos: m�ködik a településen a jelz�rendszer. Az utánpótlás 
megoldása nehéz feladat lesz.  
 
Dr. Spak Miklós fogorvos szerint nagyon fontos feladat a megel�zés, az ellátás ingyenes.  
 
Gazdigné Szabó Beáta véd�n� elmondja, hogy az önkormányzat segítségével három év alatt 
sikerült kicserélni az elavult felszereléseket.  
 
Ráduly József képvisel� kéri a lehet�ségekhez képest a tetvesség megel�zésére fordítsanak 
nagyobb figyelmet.  
 
Gazdigné Szabó Beáta véd�n� elmondja, hogy igyekeznek mindent megtenni, aki nem tudja 
az irtószert megvásárolni, annak ingyen biztosítják.  
 
Dr. Kerekes Ferenc háziorvos szerint szomorú dolog az, hogy koszosan mennek a gyerekek 
iskolásba, óvodába, orvoshoz. Meg kellene követelni, hogy tisztán és tiszta ruhában járjanak 
iskolába. Fontos lenne ezt befoglalni az iskola programjába.  
 
Nagy Imre polgármester  megköszöni a tájékoztatást.  
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2. napirendi pont: Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és  
                                  a két ülés között tett intézkedésekr�l 
 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a MESZ vezet�je árajánlatot kért rágcsáló irtására. 
A képvisel�-testület kéri, hogy az ÁMK igazgatója adjon tájékoztatást a Déryné 
Szabadid�központ folyamatos m�ködésér�l.  
 
Rusz László ÁMK igazgató elmondja, hogy sikerült áthidalni a nyugdíjba vonuló kolléga 
hiányát. Az intézmény nyitva van, a programok megtartásra kerülnek, a könyvtár is 
folyamatosan m�ködik.  
Az intézmény vezet�i állásra kiírta az önkormányzat a pályázatot.  
Július 28-án indul a nyári képz�m�vész tábor. 
Az énekkari próbák folyamatosan zajlanak, egyben köszönik a kapott támogatást. 
 
Ráduly József képvisel� szerint, ha csak így m�ködik a m�vel�dési ház, akkor nincs rá 
szükség. Az iskolában nyári szünet van, szükség lenne arra, hogy a gyerekek le tudják kötni a 
szabad idejüket, ehhez programokat kell szervezni. Valamint ösztönözni kell arra a 
lakosságot, hogy igénybe vegyék az intézmény által nyújtott szolgáltatásokat, ne csak a 
fénymásolás lehet�ségét.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� érdekl�dik, hogy kinek a feladata az Augusztus 20. szervezése. 
El�z� évben napközis foglalkozás is volt a gyerekeknek, idén lesz-e ilyen.  
 
Rusz László ÁMK igazgató sajátosnak ítéli a jelenlegi helyzetet. Igyekeznek lehet�séget 
biztosítani a 18 év feletti korosztály számára is.  
Nyári tábort szervez a gyermekjóléti szolgálat valamint a református egyház is a gyerekeknek, 
nyitva van a m�vel�dési ház is. 
 
Seb�k Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy a m�vel�dési ház költségvetésén kívül van-e keret a 
gyerekeket megmozgató programok finanszírozására. 
 
Bencs Gábor képvisel� szerint a polgármesteri tájékoztatóból kerüljön ki az elvégzett 
feladatok közül az akna fedlapok és beköt�út kijavítása, mert az nem teljesült.  
 
 
 
 
 
3. napirendi pont: Indítványok, bejelentések  
 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 

- az önkormányzat számlájának egyenlege 86 millió Ft, melyb�l 60 millió Ft le van 
kötve. 

- A közterület-felügyel�i állás fedezete kalkulálva kb. 1.430 e Ft. A képvisel�-testület 
döntése szükséges a keret megállapításához.  
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A képvisel�-testület 5 igen és 2 tartózkodás szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
123/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
A közterület-felügyel� alkalmazás költségeinek biztosításáról 

 
1. Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja, hogy a közterület-

felügyel�i álláshely betöltésének költségeire, a 2011. évi költségvetésbe 1.430 e Ft 
kerüljön beépítésre.  

2. Utasítja a jegyz�t, hogy a költségvetés módosításának el�készítésér�l 
gondoskodjék. 

Felel�s: 1. pont:  polgármester 
              2. pont: jegyz� 
Határid�: azonnal  

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- megérkezett az ajánlat a térfigyel� kamera rendszer kiépítésére. A kiépítés költsége 3.280 

e Ft + kábelezés 190 e Ft + üzemeltetés 600 e Ft + a szerver üzemeltetése évi 75 e Ft = az 
összes költség kb. 3,5 millió Ft. A Településfejlesztési bizottság helyszíni bejárást is 
tartott.  

- A MESZ elvégezte a kátyúzás felmérését. A TSZ tanya felé vezet� út teljes felújítására 
lenne szükség. Ismerteti a felmérést. A Kossuth úton kb. 11 m2-t tesz ki a kátyúzás, nem 
biztos, hogy a közútkezel�re kell várni a kijavítással. Teljes felújításra szorul a Béke út, a 
Rákóczi úton elvégzi a vállalkozó az út közepén keletkezett rés kijavítását.  

- A Kormányhivatal jelzése alapján szükség van a szociális rendelet módosítására.  
Ismerteti: 
- a Megyei Rend�r-f�kapitány körlevelét a térfigyel� rendszer üzemeltetését�l  
- a Polisz mobil b�nmegel�zési szolgálat levelét, csatlakozást a bizottságok nem javasolták.  
- A garázsok végelszámolására kiírt pályázatot. A bizottságok javaslata alapján az 

önkormányzat nem vesz részt a pályázaton. Ha eredménytelenül zárul a pályázat, az 
önkormányzat belép az ügyintézésbe a korábbi határozatnak megfelel�en.   

- az eddig benyújtott önkormányzati pályázatokat.  
 

Liaki-Tóth Adél jegyz�  ismerteti a Kormányhivatal törvényességi észrevételét, mely szerint 
szükség van a  szociális rendelet módosítására, az elkészített rendelet tervezetben foglaltak 
szerint.   
 
A képvisel�-testület 7  igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
10/2011. (VI.29.) önkormányzati rendelet 

 
A szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról szóló 7/2011. (III.30.) rendelet 

módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
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Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a Kormányhivatal az SZMSZ módosítására is tett 
észrevételt.  
 
Likai-Tóth Adél jegyz� ismerteti a Kormányhivatal által indítványozott módosításokat. 
Javasolja a törvényességi észrevétel elfogadását, és az annak megfelel� rendelet módosítás. 
 
A képvisel�-testület 7 igen szavazattal, egyhangúlag,  megalkotta az alábbi rendeletet 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
11/2011. (VI.29.) önkormányzati rendeletet 

 
A Szervezeti és M�ködési Szabályzatáról szóló többször módosított 4/2003. (II.26.) rendelet 

módosításáról 
 

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.)  
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: Tovább ismerteti a törvényességi észrevételt. A Kormányhivatal 
mulasztásban megnyilvánuló törvénysértés megszüntetésére hívja fel a testületet, tekintve, 
hogy alpolgármester megválasztására nem került sor. Kéri a testületet, mihamarabb válasszon 
alpolgármestert. A törvénysértés az önkormányzat m�ködését is veszélyeztetheti a 
polgármester tartós akadályoztatása esetén. Az önkormányzati törvény értelmében a 
polgármesteri és az alpolgármesteri tisztség egyidej� betöltetlensége, illet�leg tartós 
akadályoztatása esetére a képvisel�-testületnek rendelkeznie kell a testületi ülés 
összehívásának és az ülés vezetésének módjáról.  
 
Nagy Imre polgármester szerint így nincs jogi kényszer arra, hogy betöltsék az 
alpolgármesteri tisztséget. A jelenlegi helyzet jogszabályellenes. A képvisel�-testületnek saját 
tagjai közül kell választani alpolgármestert.   
 
Dr. Varga Eszter képvisel� érdekl�dik, ha nem választ a testület alpolgármestert, 
megbízhatnak-e mást is a helyettesítéssel, vagy csak a Pénzügyi Bizottság elnökét. A 
megbízott szabályosan összehívhatja-e az ülést, mely alkalmas lesz arra is, hogy rendeleteket 
alkosson. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy abban az esetben, ha a polgármester és az 
alpolgármester egy id�ben, tartósan nem tudja ellátni feladatait, és az ülést a Pénzügyi 
Bizottság elnöke hívja össze az SzMSz értelmében, akkor az a testületi ülés amennyiben 
határozatképes, teljesen jogszer�, alkalmas döntéshozásra. 
Néhány nappal ezel�tt foglaltam el hivatalomat, ezért meglehet, hogy az SzMSz-ünket a 
tisztelt képvisel�k jobban ismerik, mint jómagam. Célszer�nek tartom, hogy a képvisel�-
testület felhívást ad a jegyz�nek, és kéri, hogy a soron következ� rendes testületi ülésig 
vizsgáljam meg az önkormányzati törvény és az SzMSz idevonatkozó el�írásának 
összhangját. 
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a jelenlegi hatályos SzMSz tartalmazza a jegyz� által 
elmondottakat. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi a jegyz� javaslatát. 
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A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 
  

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
124/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Az SzMSz képvisel�-testületi ülés összehívásának rendjére vonatkozó meghatározásainak 

felülvizsgálatáról 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete felhívja a jegyz�t, hogy az 
képvisel�-testületi ülés összehívásának rendjére vonatkozóan vizsgálja meg az 
önkormányzati törvény és a Szervezeti és M�ködési Szabályzat rendelkezésinek jogi 
összhangját.  
 
Felel�s: jegyz� 
Határid�: 2011. szeptember 13. 

 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a Családsegít� szolgálat kérelemmel fordult az 
önkormányzathoz, melyben a június 27-én induló napközis táborok szervezéséhez 44.000.-Ft 
támogatást kér. Az augusztus 1-5. közötti tábor ellátását a szociális étkez� biztosítja, melynek 
költsége utólagos elszámolásra került sor.  
A Pénzügyi Bizottság megvitatta a kérelmet és javasolja a támogatás megítélését. 
 
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 
 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
125/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Napközis nyári tábor támogatásáról 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete a Családsegít� Szolgálat által 
szervezett nyári táborozást támogatja oly módon, hogy a június 27-én induló tábor 
költségeinek fedezéséhez 44 e Ft támogatást nyújt, az önkormányzat 2011. évi 
költségvetése terhére. 
Utólagos elszámolással biztosítja az augusztus hónapban megrendezésre kerül� 
napközis tábor étkezési költségeit. 
 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 

 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy Bánréve, Boldva és Borsodszirák kérte felvételét a 
Sajó-Bódva Völgyi Hulladékgazdálkodási Társulásba.  Ehhez szükség van az önkormányzat 
hozzájárulásához. 
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A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
126/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
A Sajó-Bódva Völgyi Hulladékgazdálkodási Társuláshoz Bánréve, Boldva és Borsodszirák 

települések csatlakozásának jóváhagyásáról 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete jóváhagyja, hogy Bánréve, 
Boldva és Borsodszirák települések a Sajó-Bódva Völgyi Hulladékgazdálkodási 
Társuláshoz csatlakozzanak. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

Nagy Imre polgármester elmondja, hogy: 
- ingatlan értékesítésére ajánlat érkezett. 
- Autóbuszos kirándulást szervez az önkormányzat a rejdovai testvértelepülésre július 16-

án. Az autóbusz költségét az önkormányzat fedezi, az ellátást a rejdovai önkormányzat 
biztosítja.  
 

Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta a kirándulás 
költségeit. Azt javasolta, hogy önköltséges legyen a kirándulás, vagy egy részét támogassa az 
önkormányzat. A bizottság döntést nem hozott. 
 
Nagy Imre polgármester  javasolja, hogy az autóbusz költségét fizesse ki az önkormányzat, 
a kirándulás szervezését az ÁMK végzi.  
 
Ráduly József képvisel�  elmondja, hogy a m�vel�dési bizottság is tárgyalt a kirándulás 
költségér�l. Javasolják, hogy az utazás költségét fedezze az önkormányzat.  
 
Lakatos Jen� képvisel� a polgármester által elmondottakat támogatja.  
 
Gazda Lajos képvisel�  szerint olyan legyen a két önkormányzat között a kapcsolat, hogy 
kölcsönösen finanszírozzák a kirándulásokat. A gyerekek nyári táborozásának költségeit most 
teljes egészében Sajóbábony fedezi. 
 
Nagy Imre polgármester: a szlovák gyerekek nem jönnek hozzánk kirándulni, mert nem 
tudja vállalni Rejdova a költségeket.  
 
A képvisel�-testület 5 igen, 2 tartózkodás szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
127/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Rejdovai kirándulás útiköltségének támogatásáról 

 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete úgy döntött, hogy a 2011. július 
16-i Rejdovai kirándulásra az autóbusz költségét a 2011. évi költségvetése terhére 
biztosítsa az önkormányzat. Az ellátást a rejdovai önkormányzat fedezi.  
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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Nagy Imre polgármester a gyerekek nyári táboroztatásának költségeit ismerteti: 
Az 1. javaslat szerint: 
 Kb. 40 f� táborozása esetén a költség kb. 1,2 millió Ft. Ez magas összeg, akkor is ha 

kérnek öner�t a szül�kt�l. 
A 2. javaslat szerint: 20 f� táborozása. A költsége 10.000.-Ft/gyerek az önrész + 600 e Ft 

önkormányzati támogatás. 
A 3. javaslat: 3 vagy 4 napos kirándulás. Ehhez egy keretet biztosít az önkormányzat, kb. 700 

e Ft-ot. Csökken a szül�k által fizetend� önrész kb. 2.000 – 3.000.-Ft-ra. A résztvev�k 
száma 28 f� (25 gyerek + 3 feln�tt). 

A 3. javaslat elfogadását támogatja.  
 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy a bizottság a 25 + 3 vagy 4 f� kísér�t támogatja, 
ehhez fizetnek a szül�k kb. 2.000 – 3.000.-Ft önrészt, ez kb. 60.000.-Ft lenne. A bizottság 
szerint inkább ne fizessen senki önrészt. Az ellátás költsége 500 e Ft  + 200 e Ft az utazás 
költsége, melyet vállaljon át a testület, ha már ígéretet tett arra korábban, hogy ajándékba adja 
5 gyereknek teljesen ingyenes lenne a kirándulás. Esetlegesen támogatást lehetne kérni a 
Szlovák Kisebbségi Önkormányzattól. 
 
Seb�k Lajos képvisel� elmondja, hogy lehet�ség van jelentkezni azoknak is akik nem 
Sajóbábonyba járnak iskolába, de sajóbábonyi lakosok, nekik a költség 24 e Ft/f�. 
 
Gazda Lajos képvisel� érdekl�dik, hogy a kísér�k fizetnek-e ? 
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja, hogy a kísér�k napi ellátását fedezi az önkormányzat, 
de munkadíjat nem kapnak.  
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
128/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati határozat 

 
Rejdovai nyári táborozás támogatásáról 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete támogatja a sajóbábonyi 
gyerekek rejdovai testvértelepülésen történ� nyári táboroztatását 2011. augusztus 8-14. 
között (két éjszaka) 25 gyerek + 4 feln�tt számára.   
A táborozás költségére 700.000.-Ft-ot biztosít. Az önkormányzat 2011. évi 
költségvetése terhére.  
A 700 e Ft összeg� támogatás felhasználása:  
5 gyerek táborozásának költségét 100 %-ban támogatja az önkormányzat, ingyenesen 
vesz részt iskolai eredménye alapján, 20 f�nek pedig 2.000.-Ft/f� önrészt kell fizetni. 
Biztosítja az önkormányzat annak a lehet�ségét, hogy aki nem a sajóbábonyi iskola 
tanulója, de sajóbábonyi lakos, részt vehessen a táborozásban, melynek költsége 
24.000.-Ft/f�. 
 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
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Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az SVSE bemutatta a kapott támogatás els� 
részletér�l az elszámolást, kifizetésre került a második részlet. Az egyesület tervezheti-e a 
következ� évadot, nyújt-e támogatást az önkormányzat, mert ha nem, nem tudnak tovább 
részt venni a bajnokságban.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy nincs állásfoglalása a bizottságnak, az Egyesület 
még nem mutatta be a naplóf�könyvet. Abban sem alakított ki egységes álláspontot a 
képvisel�-testület, hogy milyen sportéletet szeretne a településen, a tömegsportot vagy a 
versenysportot támogatná. Lehet visszatekinteni, de a jöv� szempontjából ez mindegy. 
 
Gazda Lajos képvisel� szerint precízen elszámoltak a 2010. évben nyújtott támogatással, 
azonban a korábbiakkal nem. Nem tudja támogatni a törvénytelen dolgokat.  
Akkor minden további nélkül támogatja az egyesület munkáját, ha az elszámolás megtörténik. 
Adható így is támogatás az egyesületnek ? 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� szerint igen. Az adózás rendje szerinti elszámolás nem az 
önkormányzat feladata. Elszámolást kérhet az önkormányzat a támogatás fejében, 
eredményhez is kötheti, azonban visszamen�leg 5 évre könyvviteli ellen�rzést tartani nem az 
önkormányzat feladata. 
 
Ráduly József képvisel�  elmondja, hogy el�készített a bizottság egy szerz�dés tervezetet a 
támogatásról. Ha azt betartja az Egyesület, nem lesz gond a továbbiakban. 
 
Nagy Imre polgármester szerint nem egyszer� feladat a sportvezetés munkája. 
Eredményesség szempontjából azonban nincs okunk a panaszra. Rövidesen vége van a 
szezonnak, a játékosok át is igazolhatnak máshová, ezért minél el�bb ki kell mondani 
támogatja-e az önkormányzat a versenysportot, vagy csak a tömegsportot. Ha a tömegsportot  
támogatja csak az önkormányzat, akkor másoknak nevel ki versenyz�ket, hiszen július 1-vel 
már át lehet igazolni.  
 
Seb�k Lajos képvisel� szerint a tömegsportból n� ki a versenysport. Hónapok óta hezitál az 
önkormányzat a támogatás megítélésén. El kell dönteni kezdjék-e az új évadot vagy sem. 
 
Bencs Gábor képvisel� : megállapodtak abban, hogy támogatni szeretnék a versenysportot és 
a tömegsportot is, de forintosítva még nem volt. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� : 7 millió Ft támogatást kapott eddig évente a versenysport, 
melyben nem szerepelt a tömegsport. Szerinte nem tervezi megszüntetni az önkormányzat a 
versenysportot. 
 
Ráduly József képvisel� úgy gondolja, hogy ha kinevezésre került a m�vel�dési ház 
vezet�je, � összefoghatná, szervezhetné a tömegsportot. 
Az els� részlet elszámolása után ígérettel ment el az egyesület pénztárosa, biztosította az 
önkormányzat a támogatásáról. 
 
Lakatos Jen� képvisel� : most van pénze az önkormányzatnak, nem tudják mi lesz jöv�re. 
Ha adnak, van lehet�ség ellen�rizni, hogy mire költik ? 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: megállapodást kell kötni az önkormányzatnak az egyesülettel arról, 
hogy mire fordíthatja az Egyesület a támogatást.  
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 Dr. Varga Eszter képvisel� szeretné támogatni a lakosságot, a tömegsportot. A m�vel�dési 
ház vezet� programjának elkészülte után már többet tud majd a testület az új vezet� terveir�l.  
Két hónap van arra, hogy eldöntsék mennyi pénzt szánnak a versenysportra és mennyit a 
tömegsportra.  
Az SVSE pénztárosa készséges, le kell ülni vele megbeszélni a képvisel�-testület elvárásait, 
hiszen szakmai program nélkül nem lehet ma pénzt adni. 
 
Bencs Gábor képvisel�  szerint a teke szakosztálynak külön kell megállapítani a támogatást, 
mert egyik tagja sem szerepel a vezet�ségben.  
 
Ráduly József képvisel� úgy gondolja, hogy nem kell beleszólni az önkormányzatnak az 
SVSE bels� ügyibe. Felvállalja, hogy a szeptemberi ülésre el�készítik az SVSE és a 
tömegsport támogatását, mely nem lesz több mint az el�z� évben nyújtott támogatás. 
 
Nagy Imre polgármester az elhangzottak alapján nem tud javaslatot összegezni ahhoz, hogy 
döntést hozzon a testület. Augusztusban megkezd�dik a bajnokság, ezért dönteni most kellett 
volna.  
Ugyan ez a helyzet a polgár�rség esetében is.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi bizottság tárgyalta a Polgár�r 
Egyesület támogatását . Javasolta a két Egyesület vezet�je és a képvisel�-testület egyeztessen.  
El kell dönteni, hogy támogatja-e a testület mindkét Egyesületet vagy csak az egyiket. 
 
 
A képvisel�-testület 4 igen, 2 nem, 1 tartózkodás szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
129/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Polgár�rség támogatása tárgyban háromoldalú tárgyalás kezdeményezése 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete kezdeményezi, hogy a Polgár�r 
Egyesület vezet�je, a Sajóbábony Közbiztonsági Polgár�rség B�nmegel�zési, 
Vagyonvédelmi és Környezetvédelmi Kiemelten Közhasznú Egyesület vezet�je, 
valamint az önkormányzat folytasson tárgyalást az egyesületek támogatásáról.  
 
Felel�s: polgármester 
Határid�: július 19. 

 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy tájékoztatást kaptak a Polgármester Úrtól arról, hogy 
egy cég földdel tölti fel a Fazekas út mögötti területet (a volt disznóólak területét).  
Megdöbbenve tapasztalták, hogy 2-3 m vastagságban is végezték a föld feltöltését a kertek 
végében, már a kerítések magasságáig töltötték.  
Arra kaptak ígéretet, hogy leállításra kerül a föld szállítása, azonban azóta is történik a 
szállítás.  
Kéri számoljon be a Polgármester Úr, hogy kivel, melyik céggel történt a megállapodás, mi a 
szállítás befejezésének a határideje. 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a helyszín bejárásakor pontosan megbeszélték 
hogyan kell elvégezni a feladatot, hogyan alakítsanak ki rész�t a feltöltéssel.  
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Ha a képvisel�-testület úgy dönt, hogy állítsa le a szállítást, mert nem kell az ingyen föld, 
megteszi.  
 
Ráduly József képvisel�  szerint maradjon a szállítás, de készüljön egy megállapodás arról, 
hogyan szeretné az önkormányzat. Az aknafedlapok kiemelését pl. ki végzi el. Ne az 
önkormányzatnak kerüljön az költségébe, hogy a vállalkozó ingyen lerakhatja a földet. 
 
Nagy Imre polgármester javasolja, szavazza meg a képvisel�-testület, hogy állítsa le a 
munkálatokat. Eddig ezt azért nem tette, mert el�nyös a területnek, ingyen van, még ha három 
aknát meg is kell magasítani.  
 
Gazda Lajos képvisel�  szerint pontosan le kell írni, hogy kell elvégezni a munkát, meddig 
szállítja a földet, milyen magasságban végzi a feltöltést, ki végzi el az aknák magasítását.  
Ezeket az els� perct�l pontosan meg kellett volna határozni.  
 
Nagy Imre polgármester  szerint a képvisel�-testület nem ismerte azt a területet. Ezáltal  
szerette volna megszüntetni annak a területnek a rendezetlenségét.  
 
Lakatos Jen� képvisel� úgy ítéli meg, hogy ez sok föld, a terület nem bírja ezt el. Az ott 
lakókat el fogja önteni a víz egy nagyobb es�zéskor.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� nem vett részt a bejáráson. A munkálatok leállításának a 
javaslata a Pénzügyi bizottság ülésén hangzott el. Nem hiszi, hogy bármilyen ingyen kapott 
felajánlást szabad úgy fogadni, hogy nincs írásban rögzítve hogyan kell az elvégezni. Nem 
érti ez miért nem történt meg. Sajóbábonyban mindig úgy döntenek munkákról, hogy nem 
kerül meghatározásra a felel�s, a határid�.  
 
Gazda Lajos képvisel�  javasolja szavazzanak arról, hogy készüljön pontos megállapodás a 
munkavégzésr�l. 
 
Nagy Imre polgármester  vállalja, jegyz�könyvbe foglal mindent, nyilatkoztatja a szállítót, 
akivel a helyszínen pontosan megbeszélik a feladatokat, melyr�l rajzot is készítenek. 
 
Ráduly József képvisel�  elmondja, hogy � volt az ötletadó. Szintén javasolja a megállapodás 
elkészítését, mely tartalmazza pontosan az elvégzend� feladatokat.  
A képvisel�-testület döntésének megfelel�en nem vett részt az önkormányzat a 
gyermekétkeztetés pályázatában, azonban vannak olyan gyerekek a településen, akik csak 
akkor esznek rendes ételt, ha  iskolába járnak. Javasolja, egy keretet állapítson meg az 
önkormányzat ezeknek a gyerekeknek az ellátására, mely kb. 30 f�t érint.  
Javasolja a rendkívüli ülésre vizsgálja meg a jegyz� hogyan lehet megoldani a gyerekek 
étkeztetését.  
A Kossuth út végén lév� elhanyagolt telek rendbetételét javasolja.  
 
Urbán József MESZ vezet�  elmondja, hogy a Kossuth úti teleknek van tulajdonosa, ennek 
ellenére minden évben rendbe teszi az önkormányzat.  
 
Gazda Lajos képvisel�  javasolja, határozzanak meg egy id�pontot mikorra készüljön el a 
megállapodás a szállítóval, szerinte legyen ez a következ� ülés.  
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Az Erkel F. út 19-21. fölötti területen kosárlabda palánkot és pingpong asztalt szeretnének 
felállítani az ott lakók. A Településfejlesztési bizottság javasolja az eszközök megépítését, a 
kivitelezésre 50 e Ft-ot javasol. 
Nem megfelel� az önkormányzat honlapja. Javasolja felbontani a szerz�dést a TREND-X 
Kft-vel, és fel kell venni a kapcsolatot a TIP TV üzemeltet�jével, hogy mennyiért vállalja el a 
honlap készítését. 
Az egész településen gond van rágcsálók elszaporodása miatt, ezért szükséges az irtásuk a  
teljes területen.  
A képvisel�-testület határozatot hozott arról, hogy fekv�rend�r kerüljön a Fazekas útra. A 
kátyúzás során pótolni kell, és a költségét rá kell terhelni arra, aki eltávolította a korábbit. 
 
Lakatos Jen� képvisel� érdekl�dik, hogy miért küldött az ÉRV ilyen magas összegr�l 
számlát, holott abban állapodtak meg, hogy 1.000.-Ft-tól nem lesz több a két szolgáltatás 
együttes bruttó összege.  
Cs�törés volt a régi újtelepen a Ságvári út 6-8. között. Felbontották az utat, azonban a 
kijavítása még nem történt meg  
 
Gazda Lajos képvisel� szerint azonnal fel kell venni a kapcsolatot az ÉRV-vel. Meg kell 
hívni az ÉRV vezetését és ezt tisztázni kell. 
 
Seb�k Lajos képvisel� tudomása szerint a gyár területén kerül megszervezésre a dalos 
találkozó. Kértek-e erre engedélyt az új jogszabálynak megfelel�en.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel�  érdekl�dik, hogy az új polgármesteri hivatal épületének 
tervezési díja rendezésre került-e ?  
 
Bencs Gábor képvisel�  elmondja, hogy az új polgár�r egyesület vállalja, hogy társadalmi 
munkában felállítja a kosár palánkot. 
 
Ráduly József képvisel�  javasolja, hogy mindenképpen kérdezzék meg az ott lakókat is. 
 
Nagy Imre polgármester az ott lakók véleményére alapozva nem javasolja a kosár palánk 
felállítását, bosszúságuk visszaszáll majd az önkormányzatra.  
A tervezés díja  nem került kifizetésre.  
  
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint akkor lehetne esetleg pingpong asztalt és padot 
elhelyezni oda. Nem támogat semmiféle kezdeményezést az önkormányzat, így elviszik a 
szül�k a kisgyerekeket más településre már a játszótérre is. Nem tudnak olyan döntést hozni 
ami minden lakónak elfogadható, de az sem lehet, hogy mindig a rendes ember szenvedjen 
hiányt.  Azzal a feltétellel járuljon hozzá az önkormányzat, hogy biztosítsák a rendet a 
kérelmez�k. 
 
Seb�k Lajos képvisel�  szerint alkosson rendeletet arról az önkormányzat, hogy a lakásoktól 
milyen távolságra lehet kialakítani sporttelepet.  
 
Gazda Lajos képvisel�  úgy látja, ismét azt büntetik, aki szeretne valamint. A bizottság 
támogatta a kosár palánk felállítását. Javasolja, fogadja el a testület.  
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A képvisel�-testület 6 igen és 1 tartózkodás szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 
 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
130/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Kosárlabda palánk elhelyezésér�l (Sajóbábony, Erkel és Kun B. u.) 
 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja kosárlabda palánk 
felszerelését az Erkel és Kun B. út közötti területre.  
Az eszközök beszerzésére 50 e Ft-ot biztosít. 
 
Felel�s: polgármester 
   MESZ vezet� 
Határid�: azonnal 
 
 

Nagy Imre polgármester  kéri jegyz�könyvbe foglalni, hogy tartózkodott a szavazástól.  
 
Szót ad Lakatos Erzsébet sajóbábonyi lakosnak.  
 
 
Lakatos Erzsébet sajóbábonyi lakos megalázónak tartja, hogy szegény ember, nem tudja 
kifizetni a vízdíj számlát, és kilenc rend�rrel ment az ÉRV a lakására a vízvételi lehet�ség 
megszüntetéséhez. Sajóbábonyban olyan jó a közbiztonság, hogy nem volt mit tenni a 
településen. Ha nem tudnak neki segítséget nyújtani, akkor nem kéne ilyen megalázó 
helyzetbe hozni, hiszen nem tanúsítottak ellenállást. Kéri a jegyz� véleményét. 
 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy Jegyz� Asszony még nem ismeri ezt az ügyet. Az 
ÉRV kért segítséget a rend�rségt�l, nem az önkormányzat.  
 
 
Ráduly József képvisel� : pályázaton támogatást nyert az iskola, érinti-e ez a képvisel�-
testületet, lesz-e ebb�l adódóan kiadása az önkormányzatnak. 
 
Nagy Imre polgármester  tájékoztatja, hogy nem kell öner�t hozzátennie az 
önkormányzatnak, valamint az eszközök beszerzése nem esik közbeszerzés alá.  
 
Molnár Zoltán mb. egységvezet� elmondja, hogy kirándulást szervez a Rezeda Népdalkör 
Berekfürd�re, a fennmaradó helyeket meghirdetik a lakosság felé is. Kérik az önkormányzat 
támogatását.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� 35 e Ft támogatást javasol. 
 
Gazda Lajos képvisel� 40 e Ft támogatás megítélést javasolja.  
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A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
131/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
A Rezeda Népdalkör nyári kirándulásának támogatásáról 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete javasolja a Rezeda Népdalkör 
nyári kirándulásának támogatását. 
A kirándulás költségeinek fedezésére az önkormányzat költségvetéséb�l 40 e Ft-ot 
biztosít. 
Felel�s: polgármester 
Határid�: azonnal 
 

4. napirendi pont:  Oktatási intézmények 2011/2012. tanévre vonatkozó munkatervének   
                                 (program) ismertetése, jóváhagyása  
 
Ráduly József képvisel�  elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság megtárgyalta az általános 
iskola munkatervét és javasolja annak elfogadását.  
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
132/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Az általános iskola munkatervének elfogadásáról 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Deák Ferenc 
Általános Iskola 2011/2012. tanév munkatervét. 
Felel�s: intézményvezet� 
Határid�: azonnal és folyamatos 

 
Ráduly József képvisel� elmondja, hogy a M�vel�dési bizottság megtárgyalta a napközi 
otthonos óvoda munkatervét és javasolja annak elfogadását. 
 
A képvisel�-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta az alábbi határozatot. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
133/2011. (VI.28.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Az óvoda munkatervének elfogadásáról 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete elfogadta a Napközi otthonos 
Óvoda munkatervét a 2011/2011. nevelési évre. 
 
Felel�s: intézményvezet� 
Határid�: azonnal és folyamatos 
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5. napirendi pont:   Tájékoztató a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l. 
                        (Ipar�zési adó, építményadó, kommunális adó, gépjárm�adó,  
                              talajterhelési díj) 
 
 
Ráduly József képvisel� nem látja a tájékoztatóban a tavalyi év ki nem fizetett adóját, 
valamint a feltárt adó késedelmi kamatát és a büntet� kamatot sem. 
Ezen kívül kevésnek tartja a 3 millió Ft késedelmi kamatot az építményadóban. Hiszen aki 
eltitkolta az építmények után fizetend� adó, azzal szemben miért nem került kiszabásra a 
büntet� kamat 5 évre visszamen�leg ? 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�  elmondja, hogy a 103 millió Ft be nem fizetett adó szerepel a 
kimutatásban a 280 millió Ft tartalmazza. Büntet� kamatot nem vetett ki az önkormányzat. 
 
Seb�k Lajos képvisel�  javasolja, hogy a jegyz� készítsen év végi zárást az adóbevételekr�l. 
 
 
Gazda Lajos képvisel�  megállapítja, hogy a településen rossz az adó befizetési morál. Az 
ipar�zési adó esetén a befizetés kb. 30 %, melyet elfogadhatatlannak tart.  Kéri a jegyz�t 
minden törvényes eszközzel igyekezzen kieszközölni a befizetés teljesítését. 
 
Lakatos Jen� képvisel� elmondja, hogy az építményadó felderítése során 26-ról  36-ra n�tt a 
tulajdonosok száma. E szerint a tájékoztató szerint azonban ismét csökkent a terület 5 e m2-
rel, melynek következtében jelent�s bevételt�l esik el az önkormányzat.  
 
Nagy Imre polgármester  szavazásra teszi az adóügyi tájékoztatót. 
 
Megállapítja, hogy a tájékoztatót nem fogadja el az önkormányzat, az err�l szóló szavazás 
eredménytelen lett (3 igen, 3 nem és 1 tartózkodás). 
 
 
 
 
6. napirendi pont: Önkormányzat szerz�déseinek felülvizsgálata 
 
 
Nagy Imre polgármester  elmondja, hogy a bizottsági ülésen elhangzott javaslatok szerint: 

- SVIP-pel kötött szerz�dés a sportcentrum üzemeltetésér�l, 
- A háziorvosok szerz�dése, 
- Az ÉMK-val kötött veszélyes hulladék elszállításáról szóló szerz�dés, 
- A CAMINUS ZRt-vel kötött szerz�dés (esetleges felülvizsgálata), 
- A gázkészülékek karbantartásáról szóló szerz�dés, 
- TRED-X szerz�dés felülvizsgálata, 
- Grupama Garancia biztosítóval kötött szerz�dés esetleges felülvizsgálata szükséges.  
 

Dr. Varga Eszter képvisel� érdekl�dik, hogy a videó anyag archiválása befejez�dött-e ? 
 
Nagy Imre polgármester tájékoztatja, hogy a képvisel�-testület által meghatározott keret 
felhasználásra került. 
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Ráduly József képvisel�  érdekl�dik, hogy a helyiségbérleti szerz�dések felülvizsgálatra 
kerülnek-e, valamint a t�zoltószertár szerz�dése. 
 
Bencs Gábor képvisel� szerint a telefon szerz�déseken is el kell gondolkodni. 
 
Nagy Imre polgármester  összefoglalja az elhangzottakat, mely szerint a szeptember1 13-i 
ülésen kerül tárgyalásra a szerz�dések felülvizsgálata. 
Az ülést bezárta, mert a képvisel�-testület a továbbiakban zárt ülésen folytatja a munkáját.  
       
      k.m.f. 
 
 
 Likai-Tóth Adél sk.       Nagy Imre sk. 
         jegyz�                  polgármester  
 
 
 
 
 Dr. Varga Eszter sk.       Gazda Lajos sk. 
   jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


